
Svenska Gordonsetterklubben 
Protokoll fört vid SGSK styrelsemöte via Teams 2021 05 20 

Närvarande: Lena Blomström (LB), Jan Andersson (JA), Ewa Gröning (EG) till ocfrån, 

Kristina Edh (KE), Peter Hoyer (PH) och Per Grönlund (PG) 

§ 1 Ordförande förklarar mötet öppnat och hälsar alla välkomna. 

§ 2 Kallelse 

Mötet ansågs behörigen utlyst. 

§ 3 Val av justeringsman 

Till justeringsman utsågs PH 

§ 4 Dagordningen  

Godkändes med det att § 9 flyttas ned.  

§ 5 Föregående protokoll 

Föregående protokoll lästes igenom och lades till handlingarna. 

- Coronainformation från SKK 

- Information angående Fjälljaktsfrågan. 2 st brev har inkommit. 

- Inbjudan till DGSK 100 år. 

- Mejl från International Setter Gordon Club – New Breed Initiative 

§ 7 Kassörens redogörelse 

113 276 SEK på kontot. Ej hänt något på intäktssidan. Ca 2500 SEK är att vänta i utgifter. 

§ 8 FA 

a; Hemsida 

Ej hänt något på den fronten ännu. JA gavs åter uppdraget att driva frågan om Avance i digital 

form enligt 2 årsmötesbeslut. 

b; Arrangera Jaktprov 

Löftet är att detta skall vara klart till 2022 01 01. 

Diskussion om att FA skulle behöva bli bättre på omvärldsbevakning och ligga i framkant och 

bevaka detta. Hur skulle formerna för detta kunna se ut? JA tar med detta till FA-VU. 

§ 9 Årsmöte 2021 



Beslut: Att hålla årsmötet via Teams 8/7 kl 19.00. Alternativet att hålla en del via Teams samt 

en fysisk del samtidigt diskuteras. Vi beslutar att skjuta detta alternativ på framtiden. 



Praktiska detaljer 

- Kallelse skickas ut via mejl till medlemmarna samt annonseras på Facebook och 

hemsidan. 

- Mötesordförande utses i förväg och i detta fall blir det PH som även skickar ut 

förhållningsregler till de som anmält sig. 

- Utvalda justeringsmän innan mötet. 

- Justering av röstlängd görs innan mötet. 

10 Utställning 2021 

Allt löper på planenligt. Slutligt besked efter 1/6. 

§ 11 Fjälljaktsfrågan 

PH informerar om arbetet som har föregått i gruppen och vad som har gjorts t ex brev till 

politiker och berörda tjänstemän. Mycket har hänt på kort tid. Gruppen fortsätter sitt arbete 

med avlysningarna. SVK har författat ett brev som SGSK har skrivit under.  

§ 12 Övriga frågor 

a; Små diplom. 

Ännu ingen klarhet i frågan. KE fortsätter jobba på det. PH har originalet. 

§ 13 Nästa möte  

1/7 kl 19.00. 

§ 14 Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet. 

Justeras 

Jan Andersson Per Grönlund Peter Hoyer 


